
Öncelikle Mehmet Kocanın hayatıyla başlayalım. 

BİZE KENDİNİZDEN ÖZGEÇMİŞİNİZDEN BAHSEDER MİSİNİZ? 

“8 Kasım 1978 yılı Mersin doğumluyum. Her ne kadar Mersin'de doğup Ceyhan'da büyümüş olsam da 
aslen Urfalıyım. İlkokulun ilk iki senesini Mersin'de, kalan yıllarını ise 6 Ocak Mahallesi'nde bulunan 60. 
yıl Manas İlköğretim Okulunda bitirdim. Ortaöğretimimi Pamukeli Ortaokulunda tamamladım. Bu arada 
okulumuz beden eğitimi öğretmeni Şenay ÖZTÜRK Pamukeli Ortaokulunda öğretmenimdi. 😊  

1992-1996 yılları arasında Ceyhan Lisesi'nde okudum. Ceyhan Lisesinden mezun olduktan sonra 1998 
yılında İstanbul Üniversitesi Coğrafya bölümünü kazandım. 2002 yılında mezun oldum. Daha sonra 
Selçuk Üniversitesinde bir buçuk yıl yüksek lisans yaptım.  

2004 Şubat ayında Van'ın Başkale ilçesine ilk atamam çıktı. 2004 ile 2010 yılları arasında Van'da görev 
yaptım. 2010 yılında Ceyhan lisesine geri döndüm. 2017 yılına kadar Ceyhan Lisesi'nde görev yaptıktan 
sonra, 2017 yılından 2024 yılına kadar Toros Tarım Anadolu Lisesinde öğretmenlik yaptım. 2024 yılında 
tekrar yuvama yani Ceyhan Anadolu Lisesi'ne döndüm.” 

  

  

Ceyhan Anadolu Lisesi öğrencilerinin tabi ki de kafasında birtakım sorular olacaktır. Biz de bu yüzden 
okul müdür yardımcımız Mehmet Koca ile kısa bir röportaj yaparak akıllardaki soruları gidermek 
istedik.  

Şimdi röportajımıza geçelim  

 ANA BİNAMIZA NE ZAMAN GEÇİYORUZ?  

Evet okulumuza geçtik fakat asıl ders işlenmesi gereken bina deprem dolayısıyla hasarlı olduğu için 
ek binadayız. Bu nedenle çok eksiklikler var, elbette hallolur ama biz her şeyin düzenli olduğu ana 
binamıza ne zaman geçeceğiz?   



“Bu soruyu biz de çok merak ediyoruz. 🤔 Keşke biz de bunun cevabını bilseydik ve size bu konu 
hakkında kesin bir cevap verebilseydik. Fakat bu konu bizi aşan bir konu. Üzerimize düşen başvuruyu 
yaptık elbette. Çevre ve Şehircilik Bakanlığı yıkım kararı verdi ama bunun yanında Millî Eğitim Bakanlığı 
okulla ilgili incelemeler yapıyor. Binanın sağlamlığı ve kullanılabilirliği için daha belli bir şey yok. Bir 
bakmışsınız yarın okula yıkım için ekipler gelmiş bir bakmışsınız yarın orada ders görmeniz için haber 
gelmiş. Böyle bir durumda olduğumuz için sizlere çok net bir süre veremiyoruz. Müdürümüz bir karar 
çıksın diye elinden geleni yapıyor ve her şeyin hızlı olması için çabalıyor. Ayrıca ana binamıza 
geçtiğimizde kavuşacağımız düzeni şu anda sağlamak için çalışıyoruz. Eksiklikleri büyük ölçüde giderdik. 
Eğitim öğretime uygun bir sınıf ortamı her sınıf seviyesi ve şubesi için eksiksiz, tam. Ek binada 
bulunmamızdan kaynaklı dersin işlenişi etkileyecek bir durum söz konusu değil artık.” 

TUVALETLER HEP DIŞARIDA MI KALACAK?  

Tuvaletler Hep Dışarıda Mı Kalacak Tuvaletin dışarıda olması öğrenciler açısından büyük bir sorun. 
Hijyen açısından nasıl karşılıyorsunuz?  

“Okulumuz eskiden çok kalabalıktı, iki bin öğrencimiz vardı. Yani binamızın üç katında da tuvaletler vardı 
fakat hijyen açısından haliyle iç açıcı değildi. Bu nedenle binanın dışına tuvalet yapılmış. Dışarıda 
olmasının temel sebebi okulun geçmişte çok kalabalık olması ve bina içerisindeki tuvaletlerin yetersiz 
olmasıydı. Öğrencilerin daha hijyenik şekilde bu ihtiyaçlarını karşılamak için ek olarak dışarıya da bir 
tuvalet yapıldı. Ana binamız kullanımda olsaydı sabahçı ve öğlenci sistemi olmayacak bütün sınıf 
seviyeleri tam gün olacaktı. Böyle bir durumda dışarıda olması elbette daha hijyenik.” 

 Peki tuvaletler şu anlık böyle mi kalacak?   

“Şu anlık böyle kalacak fakat kendi binamıza geçmemiz durumunda bu hala öğrencilerimiz tarafından 
sorun olarak görülmeye devam ederse bu sorunu tabi ki çözeceğiz.” 

Okul çıkışında biz öğlenciler için okul içi ve çevresi karanlık oluyor. Yürüyerek giden öğrenciler için zor 
oluyor bu konuya bir çözüm üretilebilir mi?   

“Gençler daha okula geleli bir hafta oldu okul eksiği çok olduğu için zaten sürekli eksikleri kapatma 
üzerine çalışıyoruz. Işıklandırmaya henüz sıra gelmedi diyelim okul içi ışıklandırma yaptık elektrik 
bağlantısını bekliyoruz.” 

(Bu röportaj yayınlanana kadar okula içi ışıklandırmamız çözüme kavuşmuştur)   

İMKB OKULU BİZİ İSTEMİYOR MU?🙄  

Peki biz İMKB'den oranın ders saatleri için mi ayrıldık, yoksa kendi ders saatlerimiz için mi ayrıldık?   

“Biz orada misafir gibiydik, oranın idaresi ne derse ona tabiiydik diyebiliriz. İMKB öğrencileri kırk dakika 
ders on dakika teneffüs şeklinde ilerlerken biz otuz dakika ders beş dakika teneffüs şeklinde ilerliyorduk. 
Ceyhan Anadolu Lisesi, bir proje okulu. On ikinci sınıflar sınava hazırlanıyor, on birinci sınıflar 
dershaneye gidiyor. Onların ders saatlerinde aksama oluyordu. Ayrıca otuz dakika ders de bizim artık 
devam edebileceğimiz bir sistem değildi. Böylesi her iki okul içinde daha iyi oldu.” 

Evet on bir ve on ikinci sınıfların okul harici bir de dershanesi var ama dershaneler durumumuzdan 
haberdar oldukları için bu okula göre bir program ayarlamıştı?   



“Evet haklısınız ama okulun başlarında birkaç öğrenci dershaneye gidemediği için ya da okul saatlerinin 
sınava yönelik ders çalışmaya elverişli olmaması sebebiyle nakil aldı. Biz de öğrencilerimizi 
kaybetmemek ve onların çalışmaya motive olmalarını sağlamak için çözüm olarak eksiklerimiz de olsa 
kendi okulumuza geçmek istedik” 

Akıllı tahtaları açmakta sorun yaşıyoruz bu konu ile ilgilenebilir misiniz?   

-Fatih projesi çok eski bir sistem. Bu proje neredeyse ilk Ceyhan Anadolu Lisesi ile başladı. Bu eski 
sistemden dolayı akıllı tahtalarda sorun olabilir. Yusuf hocamız bununla ilgilenecektir.   

(Yusuf hocamız hemen ilgilenmeye gitti)   

Bir sonraki okul gezisi ne zaman olacak?   

“Normalde çok talep gelince Ankara gezisinden hemen sonra yapmayı düşünüyorduk fakat kendi 
okulumuza geçince biraz aksadı. Şu anki düşüncemiz yazılılardan sonra bir gezi yapmak.” 

CAL YÜKSELİŞE DEVAM EDECEK Mİ?  

Ceyhan Anadolu Lisesi geçen seneye göre bu sene çok yüksek puanlı öğrenciler aldı. Peki bu sene de 
bu kadar puan artacak mı? Siz bu konuda ne düşünüyorsunuz.   

 “Okulumuz açısından bir puan artışı çok iyi oldu. Her sene artan puanlarla okulumuzu en iyi yerlerde 
görmek isteriz. Millî Eğitim Bakanlığı tüm proje okullarına üç sınıf kontenjan ayırdı. Bu da demek oluyor 
ki proje okullarına giren öğrenci sayısı azalacak puanlar yükselecek. Üst sınıf kontenjanı devam ederse 
her sene artmaya devam edecek. Bizim merkezde olmamız her açıdan büyük bir avantaj. Şu an diğer 
okulların tercih edilmesinin sebebi geçmişteki puan düşüklüğümüz ama merkezde olmamız ve puan 
farkının azalması bizi her yönden olumlu etkileyecek.” 

Bizim yaşımızda olsaydınız hangi hatalarınızı düzeltmek isterdiniz veya nasıl davranırdınız?   

Fizik ve Kimyadan Hepimiz Kaldık!!!???   

“Öncelikle bizim zamanımızdan bahsetmek istiyorum. O zamanlar kredili sistem diye bir şey çıkmıştı. 
Öğretmenler bize dilekçe vermişlerdi onların seçtiği yirmi saat zorunlu ders ve bizim seçeceğimiz on 
saat seçmeli ders vardı. Tabi biz bilmiyoruz o zamanlar fizikmiş kimyaymış okulun yarısından fazlası fizik 
kimyayı seçmiş. E tabi o senede fizik ve kimyadan kalmıştık. Buradan da anladığınız gibi biz o zamanlar 
çok bilgili değildik öğretmenlerimiz de tam anlamıyla ne yapacağımızdan bahsetmiyorlardı. Gazetelerin 
aylık çıkardığı soruları çözerdik yani dediğim gibi ne biz bilgiliydik ne kaynak vardı ne de öğretmenler 
ulaşılabilirdi. Kısacası şu anki imkânlar olsaydı daha iyi yerlerde olabilirdim. Ama gördüğüm kadarıyla 
günümüz gençleri sanal aleme kapılmış durumda ve ellerinde ki fırsatı değerlendirmiyorlar.” 

Okulumuzda ki sanatsal aktiviteler daha fazla olabilir, ilerleyen zamanlarda bu aktiviteleri çoğaltabilir 
miyiz?   

“Öncelikle okulumuzda bir müzik öğretmenimiz yok ayrıca sizin bu gördüğünüz idarenin bulunduğu bina 
genç ofisi olacaktı. Bu söylediğiniz sanatsal ve kültürel aktiviteler için… Şu an müdür yardımcısı odası 
olarak kullanılan odada müzik aletleri bulunmakta çünkü aslında burası müzik odası olacaktı. Depremin 
yıkıcı etkisi yüzünden ana binayı kullanamıyoruz bu yüzden sanatsal aktivitelerin gerçekleştirilebileceği 
alanımız mecburen idare odası haline geldi. Elbette eski düzenimize geçince öğrencilerimizin isteği 
doğrultusunda hareket ederek var olan sanatsal ve kültürel aktiviteleri arttırmak bizim de hedefimiz.” 



Bizim size sorularımız ve isteklerimiz olduğu gibi sizin de bize olacaktır. Peki bunlar nelerdir?   

“Öncelikle insanı yaşadığı koşullar şekillendirir. Burası gerçekten nitelikli bir okul diyebilirim. Ancak 
öğrenci ve velilerin kriz anındaki tutumu gereğinden fazla hassas. Eğitim ve öğretimin getirdiği bazı 
durumlar gereği en ufak bir zorlukta öğrencilerimiz ilk çare olarak şikâyet etme ve tartışma eğilimindeler 
ve ben bunu açıkçası çok doğru bulmuyorum. Öncelik her zaman karşılıklı anlaşabilme birbirini 
anlayabilme olmalı. Çözüm odaklı yaklaşılabilmeli. İşin maddi boyutuna gelecek olursak, okulumuza 
yaptırdığımız yenilikler ve tadilatlar yirmi dört saat geçmeden kırılıp zarar görebiliyor ve zaten 
depremden etkilenmiş okulumuz daha da kötü bir duruma gelebiliyor. Bu yüzden bence öğrencilerimiz 
daha dikkatli olmalılar. Burası okul, eğitim yuvası. Öğrencilerimizin en iyi şekilde eğitim alabilmesi için 
yenileyip onardığımız çevrenin bu kadar çabuk zarar görmemesi gerek. Aksine daha özenle korunması 
gerekir. İsteğim, Ceyhan Anadolu Lisesi öğrencisine yakışır davranışlar sergilenmesi.”     

İZLENİMLERİMİZ  

Size okulumuzun müdür yardımcısı hakkındaki izlenimlerimizden bahsetmek istiyoruz.  

- Öncelikle müdür yardımcımız çok anlayışlı birisi bizi anlayışla dinledi ve bütün sorularımızı 
cevapladı. Kendisine teşekkürlerimizi sunuyoruz.  

- Eğer herhangi bir sorunla karşılaşırsanız yanına gitmekten kesinlikle çekinmemeniz gerektiğini 
söylemek istiyoruz.  

- Tıpkı kıymetli okul müdürümüz Mehmet Turgut GÜRBAZ gibi kıymetli hocamız Mehmet KOCA da 
okulumuzun en iyi yerlerde olması için elinden geleni yapıyor ve bu konuda bizleri sonuna kadar 
destekliyor. 

Bizler röportajı yaparken çok keyif aldık. Umarım sizler de okurken çok keyif almışsınızdır. Müdür 
yardımcımız Mehmet KOCA’ya ilgisi için teşekkür ediyoruz. 


